
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.548.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Piotr Górnikiewicz zadał  następujące 

pytania: 

1)  Czy Prezydent mógłby rozważyć możliwość utworzenia stanowiska „miejskiego ogrodnika”, 

który oprócz Parku Strzeleckiego mógłby również zająć się innymi miejskimi terenami. Radny 

uważa, że to rozwiązanie byłoby tańsze i korzystniejsze dla miasta. 

2) Czy zostały podjęte jakieś decyzje dotyczące zmiany sposobu zarządzania Areną Jaskółka? 

Radny zasugerował, że były rozważane trzy warianty:  

• oddania tej hali niezależnemu podmiotowi,  

• wzmocnienie osobowe TOSiR-u (wyposażając go jednocześnie w nowe umocowania) 

• i trzeci wariant, który wydaje najbardziej realny i najlepszy tj. oddanie tego obiektu 

w zarządzanie, którejś z miejskich spółek. 
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